

## English version (Die [deutsche Version](#) finden Sie unten)

Firmware update (version 259) 06/2021

**Products:**

Gigaset C430A GO, CL690A SCB, CL750A GO, E630A GO, S850A GO, SL400A GO, SL450A GO, GO-Box 100

**Improvements and changes with firmware update:**

### **New: Gigaset Smart Call Block**

The intelligent call protection for your landline telephone.

- Cloud-based protection against annoying calls, such as opinion polls, commercial or ping calls.
- Rating of the caller in colour gradation from "trustworthy" to "dangerous"
- Helpful additional information about the caller, such as "aggressive advertising" or "cost trap"
- Learnable, up-to-date service through a constantly growing online database and user experience

Further information can be found at [www.gigaset.com/scb](http://www.gigaset.com/scb)

The feature is currently only available for the German market.

The Smart Call Block Service can be activated in the **Settings/Telephony/Smart Call Block** menu.

### **New: The digital telephone book in the handset**

We offer free access to all entries of dastelefonbuch.de via the device thanks to our cooperation with Deutsche Tele Medien GmbH.

Telephone numbers can be searched by city, name, first name and address. When this function is activated, the handset also displays the names of callers who are not stored in the local address book.

The feature is only available for the German market.

Improvements and bug fixes

## Deutsche Version

### Firmware Update (Version 259) 06/2021

#### Produkte:

Gigaset C430A GO, CL690A GO, CL750A GO, E630A GO, S850A GO, SL400A GO, SL450A GO, GO-Box 100

#### Verbesserungen und Änderungen mit dem Firmware Update:

##### Neu: Gigaset Smart Call Block

Der intelligente Anrufschutz für Ihr Festnetztelefon.

- Cloud-basierter Schutz vor lästigen Anrufen, wie Meinungsforschung, Werbe- oder Ping-Anrufen
- Bewertung des Anrufers in farbiger Abstufung von „vertrauenswürdig“ bis „gefährlich“
- Hilfreiche Zusatzinformationen über den Anrufer, wie „Aggressive Werbung“ oder „Kostenfalle“
- Lernfähiger, aktueller Service durch stets wachsende Online-Datenbank und Nutzererfahrungen

Weitere Informationen finden Sie unter [www.gigaset.com/scb](http://www.gigaset.com/scb)

Das Leistungsmerkmal ist zur Zeit nur für den deutschen Markt verfügbar.

Der Smart Call Block Service kann im Menü **Einstellungen/Telefonie/Smart Call Block** aktiviert werden.

##### Neu: Das digitale Telefonbuch im Mobilteil

Wir bieten über das Gerät kostenlosen Zugriff auf alle Einträge von dastelefonbuch.de dank unserer Zusammenarbeit mit der Deutsche Tele Medien GmbH

Telefonnummern lassen sich über Ort, Namen, Vornamen und Adresse suchen. Bei aktivierter Funktion zeigt das Mobilteil so auch den Namen von Anrufern an, die nicht im lokalen Adressbuch hinterlegt sind.

Das Leistungsmerkmal ist nur für den deutschen Markt verfügbar.

Verbesserungen und Fehlerbehebung